





AMATEUR CHAMPIONSHIP

24 - 26 May 2016





中文說明在第5頁起

	GENERAL INFORM	<u>MATION</u>	
Venue	Bunga Raya Course, Saujana Golf & Country Club		
Date	24 - 26 May 2016		
Prizes	 INDIVIDUAL CHAMPIONSHIP EVENT Best 15 Gross Scores Best 5 Nett Scores Daily Best Gross & Best Nett Scores 	NOMINATED TEAM EVENT (GROSS (2 players per team) ■ Top 3 teams over 36 holes	
Entry Fee	RM380.00 nett (Inclusive of caddie & buggy fees on twin sharing basis) Competitors are required to walk at all times. However, a buggy and a caddie will be issued on a sharing basis for transporting golf bags.		
Closing Date	13 May 2016		
Practice Round	Monday 23 May 2016 First tee-off at 7.30 am. Last tee-off at 1.00 pm. Participants must leave the course by 4.00 p.m. Green fees will not be charged. Buggy fee: RM100.00 nett. Optional: Caddy @ RM55 nett		
Registration	Monday 23 May 2016 from 7.00 am - 1.00 pm.		
Driving Range	The Club allows the use of the Driving Range during the Championship. Practice balls can be purchased at the Driving Range. The Range will be open from 6.30 am daily for the duration of the Championship. Prices: RM15 nett per 100 balls / RM10 nett per 50 balls.		
Facilities	Lockers and bath towels are available at the Club's Changing Room.		
Food & Beverages	Breakfast will be provided during the three days of competition. Lunch is provided for the Final Day and is served during the Prize Presentation. Purchase of other food and refreshments can be made in cash. Credit cards are accepted within Clubhouse only.		
Prize Presentation	Thursday 26 May 2016		
Hotel Accommodation	Accommodation is available at The Saujana - Kuala Lumpur: Superior Single Room - RM340.00 nett (without breakfast) Superior Twin Sharing - RM340.00 nett (without breakfast) Deluxe Triple Share - RM550.00 nett (without breakfast) Note: Hotel check-in time is 1400 hrs and check-out time is 1200 hrs. 50% of room rate will apply if a guest checks out before 1800 hrs. Thereafter, a full day charge will be levied.		

TOURNAMENT RULES & CONDITIONS

1. MANAGEMENT

The Saujana Golf & Country Club Tournament Committee will be responsible for the running of the Championship. It reserves the right to limit the number of entries and amend the conditions of the Championship if it deems necessary. The decision of the Tournament Committee in all matters relating to the Championship shall be final.

2. ELIGIBILITY

Open to all male amateur golfers whose USGA handicap indexes are 6.0 and below (or USGA Handicap 7 and below) on the 1st day of competition. USGA Handicap Indexes must be valid and current. Competitors without USGA Handicap Indexes are only eligible for the Open Championship Event. The onus of ensuring compliance with the Rules of Amateur Status lies with the competitor.

3. ENTRIES

- a. All entries shall be subject to the approval of the Tournament Committee which reserves the right to refuse any entry without assigning any reason.
- b. Each entry, inclusive of payment, must be submitted to reach the Tournament Secretary on or before 15 May 2015. Entries without payment will not be accepted.
- c. Each entry should be submitted in the prescribed form, duly certified by the Captain, Secretary or Manager of the club of which the competitor is a member.
- d. All competitors are required to submit a copy of their most recent handicap card for verification purposes.
- e. Any competitor who cancels after the closing date will not be refunded the entry fee.

4. EVENTS OF CHAMPIONSHIP

4.1 OPEN CHAMPIONSHIP EVENT

- a. The Open Championship event shall be decided by Stroke Play over 3 rounds of 18 holes.
- b. The winner shall be the competitor who returns the lowest aggregate Gross Score over 54 holes.
- c. In the event of a tie for the winner, it shall be decided by a Sudden-Death event play-off on Hole 18 and repeated if necessary until a winner is determined. Other placings shall be decided on count-back in the following order & manner: Last 18 holes; Second 18 holes; Last 9, 6, 3, last hole of the last 18 holes, and by lot.

4.2 OPEN HANDICAP EVENT

- a. The Competition shall be played in conjunction with the Amateur Championship on Stroke Play over 3 rounds of 18 holes.
- b. The winner shall be the competitor who returns the lowest aggregate Nett Score over 54 holes.
- c. In the event of a tie for the winner or any other placings, it shall be decided on count-back in the following order: Last 18 holes; Second 18 holes; Last 9, 6, 3, last hole of the last 18 holes, and by lot.

4.3 NOMINATED TEAM EVENT

- a. Two (2) Players nominated by each Country's Association will represent a team.
- b. Each Country may register up to a maximum of three (3) Teams.
- The Competition shall be played in conjunction with the Amateur Championship on combined gross scores over 36 holes;
- d. In the event of a tie, it shall be decided on countback in the following manner:
 - i) Total combined scores of Round 2
 - ii) Total combined scores of Round 1
 - iii) Total combined scores of Last Nine of Round 2
 - iv) Total combined scores of First Nine of Round 2
 - v) By Lot.

NOTE: The Team Event Category shall only take place if a minimum of eight (8) countries participate.

5. GENERAL CONDITIONS OF PLAY

- a. The Championship shall be played in accordance with the Rules of Golf as approved by R & A Rules Limited, and the Local Rules of Saujana Golf & Country Club.
- b. The Tournament Committee reserves the right to cancel any round(s) in the event of circumstances which make playing 54 holes impracticable.

MPI SAUJANA AMATEUR CHAMPIONSHIP

TOURNAMENT RULES & CONDITIONS

- c. No competitor can win more than one (1) prize in the Open and Handicap events. Gross score shall take precedence over Nett score.
- d. Competitors are eligible to win one (1) daily prize per day only but are entitled to win more than one (1) daily prize over 3 rounds. In the event of a tie for the daily prize winner, it shall be decided on count-back in the following manner: Last 9, 6, 3, last hole & by lot.
- e. Competitors shall start at the time laid down by the Committee (Rules 6-3a). If the player arrives at his starting point, ready to play, within 5 minutes after his starting time, the penalty is two strokes at the first hole. Otherwise, the penalty for breach of this Rule is DISQUALIFICATION.
- f. The Committee reserves the right to vary the draw and the starting times at its absolute discretion.
- g. All competitors are subject to arbitrary revision of their handicaps for the Daily Prizes only.
- h. There shall be a cut-off based on gross scores after 36 holes of play. The field will be reduced to 60 leading competitors plus ties.
- i. Competitors must report of any change in their handicaps before submitting their scorecards (R6-2b).

6. PRIZES

The winner of the Open Championship Event shall be the holder for one year of the MPI Saujana Amateur Championship Challenge Trophy but the trophy shall remain in the custody of Saujana Golf & Country Club. Prizes will be awarded as follows:

- a. 1st to 15th placings (Gross) over 54 holes.
- b. 1st to 5th placings (Nett) over 54 holes.
- c. Daily Best Gross and Best Nett over 18 holes.
- d. 1st to 3rd placings Team Gross over 36 holes.

7. ENTRY FEE (Inclusive of caddie & buggy fees on twin sharing basis)

RM380.00 nett (Caddy Tip: Recommended at RM50 per caddy per round).

8. APPROVED EQUIPMENT

- 8.1 GOLF BALLS Only balls named in the current List of Conforming Golf Balls by R&A Rules Limited may be used.
- 8.2 Any driver the player carries must have clubhead, identified by model and loft that is named on the current List of Conforming Driver Heads issued by the R&A. A driver with a clubhead that was manufactured prior to 1999 is exempt from this condition. Refer to Rule 4-1 for penalties.
- 8.3 CLUBHEADS Appendix II, 5a of the Rules of Golf states:

"The material and construction of, or any treatment to, the face or the clubhead shall not have the effect at impact of a spring (test on file), or impart significantly more spin to the ball than a standard steel face, or have any other effect which would unduly influence the movement of the ball".

PENALTY FOR BREACH OF RULE: DISQUALIFICATION

9. TRANSPORTATION

Competitors are required to walk at all times. However, a buggy and a caddie will be issued on a sharing basis for transportation of golf bags.

10. PRACTICE ROUND

Monday 23 May 2016. First tee-off: 7.30 a.m. Last tee-off: 1.00 pm.

Participants must leave the course by 4.00 p.m.

11. ENQUIRIES

Enquiries can be made through the Golf Operations Office:

Tel: (603) 7846 1466 / 7625 1466 Fax: (603) - 7846 7818 / 7846 2316 e-mail: golf@saujana.com.my Website: www.saujana.com.my

MPI SAUJANA AMATEUR CHAMPIONSHIP

ENTRIES WILL BE ACCEPTED ON A "FIRST-COME-FIRST-SERVED" BASIS. MAXIMUM ENTRIES: 120 PLAYERS ONLY.

MONDAY 23 May 2016	7.30 am - 1.00 pm	Practice Round
TUESDAY 24 May 2016	6.30 am 7.30 am 2.30 pm	Breakfast at Golfers Terrace Tee-off Round One of Tournament Completion of Round One of Tournament
WEDNESDAY 25 May 2016	6.30 am 7.30 am 2.30 pm	Breakfast at Golfers Terrace Tee-off Round Two of Tournament Completion of Round Two of Tournament (Cut-off: 60 and ties)
THURSDAY 26 May 2016	6.30 am 7.30 am 12.30 pm 1.30 pm 2.00 pm	Breakfast at Golfers Terrace Tee-off Final Round of Tournament Completion of Tournament Lunch at Ti-Chen Restaurant Prize Presentation Finale

We wish you an enjoyable & memorable tournament and a pleasant stay in Kuala Lumpur.

GOOD LUCK!

TOURNAMENT ORGANISING COMMITTEE

SOME USEFUL TELEPHONE NUMBERS

EMBASSIES

AUSTRALIA : (03) - 2146 5555 **MYANMAR** : (03) - 4251 6355 **BANGLADESH** : (03) - 4252 2652 **PAKISTAN** : (03) - 2161 8877

CHINA : (03) - 2163 6815 / 2175 8888 PHILIPPINES : (03) - 2148 4233/ 2148 9989

: (03) - 6205 2350 : (03) - 2161 6277 INDIA SINGAPORE INDONESIA : (03) - 2116 4000 SRI LANKA : (03) - 4256 8987 JAPAN : (03) - 2142 7044 TAIWAN : (03) - 2161 4439 **KOREA** : (03) - 4251 2336 **THAILAND** : (03) - 2148 8222

> SAUJANA GOLF & COUNTRY CLUB: (03) - 7846 1466 FAX: (03) - 7846 7818 THE SAUJANA HOTEL, KUALA LUMPUR: (03) - 7843 1234 FAX: (03) - 7846 3008



World renowned international competition venue.

PALM COURSE

BUNGA RAYA COURSE

Completely renovated and upgraded in 2012. Water and ravines dominate this challenging layout.



2016 年 MPI 索加那業餘錦標賽 5 月 24-26 日

邀請函

索加那高爾夫鄉村俱樂部問候您!

我們很高興的宣布索加那將在 2016 年 5 月 24 至 26 日在我們新整修的棕櫚樹球場舉辦 29 屆**索加那業餘錦標賽**,榮幸邀請兩位選手參加 2016 索加那業餘錦標賽。

R&A 賦予本賽事的 WAGR 強度等級為"C"。

四兩位受邀者將免付報名費、比賽三天免桿弟費,並享有4個晚上兩間雙人房免費 住宿,以及餐券。

除了個人賽以外,也將有團體賽(包含兩名選手),以兩日的團體總桿數計,每個協會最多可報名三隊。

報名表及比賽細節將儘快提供。

感謝您的持續支持以及參與,我們歡迎你們的選手來索加那。

Ken Kudo

索加那高爾夫鄉村俱樂部

比賽資訊

1. 地點

索加那高爾夫鄉村俱樂部 Bunga Yaya(或)棕櫚球場。

2. <u>日期</u>

2016年5月24-26日。

3. 獎項

個人賽:最佳總桿獎 15 名,最佳淨桿獎 5 名,每日最佳總桿和淨桿獎。 提名隊際賽(總桿):(每隊 2 人)36 洞的前 3 隊。

4. 報名費

馬幣 380 元(含桿弟、球車費)。球員必須全程步行,但會分配一輛球車和一位 桿弟給每組球員共用以載運球袋。

5. 報名截止日: 2016年5月13日

6. 練習日

5月23日(週一)。第一組開球早上7:30,最後一組下午1:00,下午4:00必須離場。不收果嶺費,球車費馬幣100元淨價,桿弟費馬幣55元(選項)。

7. 報到

5月23日(週一) 早上7:00至下午1:00。

8. 練習場

比賽期間可使用,每日早上 6:30 開放。練習球可在練習場購買,馬幣 15 元 100 練習球/馬幣 10 元 50 練習球。

9. 球場設施

更衣室內有置物櫃、浴巾可供使用。

10. 餐飲

三天比賽期間提供早餐,並提供參賽者頒獎午餐。其他食物和點心可用現金購買。僅會館接受信用卡。

11. 頒獎

5月26日。

比賽條件

1. 管理辦法

由索加那高爾夫鄉村俱樂部比賽委員會負責籌辦。該委員會有權限制參賽人數及視需要修改比賽條件,並對所有比賽相關事務有最後決定權。

2. 參賽資格

開放給所有男子業餘選手,在比賽第一天時具備 USGA 差點指數 6.0 或 USGA 差點 7 或以下,差點指數必須有效且為最新的。不具備差點指數只能參加「公開錦標賽」(總桿賽)。是否符合業餘資格由球員自行負責。

3. 報名

- 1) 所有報名必須由比賽委員會審核,該委員會有權拒絕報名且不須說明理由。
- 2) 報名表連同報名費必須於 5 月 13 日前寄交。未繳報名費不予受理。
- 3) 報名必須使用制式表格,由俱樂部領隊、秘書、或經理認證。
- 4) 所有選手必須提交一份最新差點證明以供驗證。
- 5) 報名截止後欲退出賽事將不予退費。

4. 比賽方式

- 1) 公開錦標賽(總桿賽):
 - 三回合比桿賽,每回合18洞。
 - 54 洞總桿數最低者為冠軍。
 - 第一名成績平手時由加洞延長驟死賽決定冠軍。其他名次平手則往前推算成績,按照下列順序決定排名:最後一回合 18 洞,第二回合 18 洞,最後一回合的最後 9 洞,最後 6 洞,最後 3 洞,最後 1 洞。若仍平手,以抽籤決定。

2) 公開差點賽(淨桿賽):

- 和總桿賽同時舉行,三回合比桿賽,每回合 18 洞。
- 54 洞總淨桿數最低者為冠軍。
- 第一名及其他任何名次成績平手時,以下列順序決定排名:最後一回 合 18 洞,第二回合 18 洞,最後一回合的最後 9 洞,最後 6 洞,最後 3 洞,最後 1 洞。若仍平手,以抽籤決定。

3) 提名隊際賽:

- 每一國家協會提名的兩位選手組成一隊。
- 每一國家最多可報名三隊。
- 比賽依錦標賽前 36 洞的總桿數合
- 當成績平手時,以下列順序決定排名:第二回合的桿數總合、第一回合的桿數總合、第二回合的後9洞、第二回合的前9洞、以抽籤決定。

5. 一般比賽條件

- 1) 依據 R&A 頒布之高爾夫規則和索加那球場之當地比賽規則進行。
- 2) 若無法打完 54 洞,比賽委員會有權視情況取消任何回合。
- 3) 每位選手只能領取總桿獎或淨桿獎的其中一項,以總桿賽成績為優先。
- 4) 每位選手每日只能領取一個每日獎,但整個三回合比賽可領取一座以上。 每日獎成績平手時以最後 9 洞,最後 6 洞,最後 3 洞,最後 1 洞的順序決 定成績。若仍平手,以抽籤決定。
- 5) 依據規則 6-3a: 選手應依照大會排定的時間開球。在欠缺規則 33-7 所規 定可以豁免「取消比賽資格」之正當理由之情況下,如球員在預定開球時 間過後 5 分鐘內抵達,處罰為第一洞罰兩桿。遲到超過 5 分鐘以上之處罰 為取消比賽資格。
- 6) 大會有權更改編組和開球時間。
- 7) 每日獎視差點成績而定。
- 8) 36 洞之後取前 60 名和同桿者晉級第三回合。
- 9) 若差點有更動,務必於繳卡前告知(R6-2b)。

6. 獎項

總桿賽冠軍可保有 MPI 索加那業餘錦標賽挑戰盃一年,但獎盃由俱樂部保管。 其他獎項:

- 總桿 1至15名
- 淨桿 1 至 5 名
- 每日最佳總桿和淨桿獎
- 團體1至3名

7. 報名費(含桿弟、球車費)

馬幣 380 元。(銲弟小費每回合每一桿弟馬幣 50 元)

8. 高爾夫球和球桿

- 使用名列於 R&A 最新合規格高爾夫球目錄內的球。
- 每支木桿都必須有桿頭,標明型號和斜面,名列於 R&A 所公佈目前符合規格 目錄內。除非桿頭是 1999 年之前製造可免於此條件。處罰參照規則 4-1。
- 桿頭依據規則附錄 II5a 實施。桿頭或桿面材質及結構,或任何的處理不可有彈 簧的效果,或者是比標準鋼面更能顯著地讓球增加或減少旋轉,或其他任何過 度影響球的運動的效果。
- 違規者取消比賽資格。

9. 行進方式

球員必須全程步行。但提供一輛球車和一位桿弟供每組球員共用載運球袋。

10. 練習日

5 月 23 日(週一)。第一組早上 7:30 開球,最後一組下午 1:00 開球。下午 4:00 必 須離場。

11. 詢問

若有任何問題請洽索加那球場,

12. 參賽人數

最多120人, 先報名先受理。

15. 日程表

5月23日(週一) 7:30-1:00 練習

5月24日(週二) 6:30 早餐 - 球場

7:30 第一回合開球

2:30 第一回合結束

5月25日(週三) 6:30 早餐 - 球場

7:30 第二回合開球

2:30 第二回合結束 (取前 60 名和同桿者晉級)

5月26日(週四) 6:30 早餐 - 球場

7:30 第三回合開球

12:30 第三回合結束

1:30 午餐 - 在 Ti-Chen Restaurant

2:00 頒獎典禮

附註: 我國駐外辦事處電話: (03)21614439

當地計程車叫車電話: (03) 8024 2727 / 9057 1111 / 2144 3630 / 4042 1019